
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 20. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1675
Hvordan mener ministeren, man kan hæve sundhedsvæsenets opmærksomhed på den 
såkaldte kødædende bakterie således, at eventuel behandling kan påbegyndes så hurtigt 
som muligt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand

1/1

Offentligt
SUU Alm.del - Spørgsmål 1675

Sundhedsudvalget 2020-21


